
Zdravotná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice: 25.11.2024 
Číslo: 04604/2024/ODDZ-55816 
Vybavuje: JUDr. Miriam Mikulová 

e-mail: miriam.mikulova@vucke.sk  

Telefón: 055/7268 269  
 

 

ZÁPISNICA 

z 13. rokovania Zdravotnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 21.11.2024  

 
 

Počet prítomných členov: 9           /podľa prezenčnej listiny/ 

Počet neprítomných členov:10            

z toho ospravedlnení:  9             

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie 

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 

11/2020 o výške úhrady za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia a platenia 

v zariadeniach sociálnych služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja (Ing. Pauco)   

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o určení 

výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

(Mgr. Gajdošová, MBA) 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 

18/2022 o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl 

a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

(Mgr. Gajdošová, MBA) 

6. IV. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024 (PhDr. Mgr. 

Cvoliga) 

7. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2025 – 2027 (PhDr. Mgr. 

Cvoliga) 

8. Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického 

samosprávneho kraja za rok 2023 (Ing. Kováčová) 

9. Informatívna správa o hodnotení strategických dokumentov „Program hospodárskeho 

rozvoja a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja na roky 2023 – 2027 (s 

výhľadom do roku 2030)“ a „Integrovaná územná stratégia Košického kraja 2022 – 

2030“ (Ing. Kováčová) 



10. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

I. polrok 2025 (JUDr. Serfözö, PhD.)    

11. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

I. polrok 2025 (MUDr. Hojstrič) 

12. Informácia k pripravovanej dopytovej výzve s názvom: „Modernizácia materiálno-

technického zabezpečenia existujúcich ambulancií špecializovanej ambulantnej 

starostlivosti" (JUDr. Serfözö, PhD.)   

13. Návrhy, podnety a požiadavky 

14. Rôzne 

15. Záver 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

Vyjadrenie: Predseda komisie po privítaní prítomných členov komisie a hostí otvoril 13. 

rokovanie komisie. Konštatoval, že z celkového počtu 19 členov komisie je prítomných 6 

členov komisie, čo nepredstavuje nadpolovičnú väčšinu, tým pádom komisia nie je 

uznášaniaschopná. Uviedol, že z 13. rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam výlučne 

pre účely zhotovenia zápisnice. Ďalej uviedol, že návrh programu rokovania komisie bol 

členom zaslaný e-mailom. Následne poprosil členov o pripomienky alebo doplnenia k 

programu.  

Diskusia:  bez diskusie 

Záver: Návrhy na doplnenie programu rokovania neboli predložené. Predseda komisie 

konštatoval, že z celkového počtu 19 členov komisie je prítomných len 6 členov komisie, čo 

nie je nadpolovičná väčšina a preto komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek Komisie  

Vyjadrenie: Predseda komisie MUDr. Hojstrič uviedol, že na poslednom rokovaní komisie bolo 

prijatých 6 uznesení. Žiadne z uznesení nevyžadovalo plnenie. Taktiež uviedol, že zo strany 

členov komisie neboli dané žiadne požiadavky. 

Diskusia: bez diskusie 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. Predseda komisie konštatoval, že z 

celkového počtu 19 členov komisie je prítomných len 6 členov komisie, čo nie je nadpolovičná 

väčšina a preto komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

K bodu č. 3 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 11/2020 

o výške úhrady za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia a platenia v zariadeniach 

sociálnych služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja   

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo Ing. Agáte Šafránekovej  a Ing. Vladimírovi 

Paucovi. Materiál k bodu č. 3 je uverejnený na linku: https://dz2be.vucke.sk/. 

Diskusia: bez diskusie 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. Predseda komisie konštatoval, že z 

celkového počtu 19 členov komisie je prítomných len 6 členov komisie, čo nie je nadpolovičná 

väčšina a preto komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

 

 

 

https://dz2be.vucke.sk/


K bodu č. 4 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o určení výšky 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach  

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo MVDr. Kataríne Frankovej. Materiál k bodu č. 

4 je uverejnený na linku: https://dz2be.vucke.sk/. 

Diskusia: bez diskusie 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. Počas prerokovania 4. bodu programu sa 

dostavili na rokovanie Zdravotnej komisie členovia zdravotnej komisie MUDr. Fulková 

a MUDr. Tkáč. Predseda komisie konštatoval, že z celkového počtu 19 členov komisie je 

prítomných 8 členov komisie, čo stále nie je nadpolovičná väčšina a preto komisia nie je 

uznášaniaschopná. 

 

K bodu č. 5 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2022 

o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a školských 

zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja  

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo Ing. Márii Knutovej. Materiál k bodu č. 5 je 

uverejnený na linku: https://dz2be.vucke.sk/. 

Diskusia: bez diskusie 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. Predseda komisie konštatoval, že z 

celkového počtu 19 členov komisie je prítomných 8 členov komisie, čo stále nie je 

nadpolovičná väčšina a preto komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

K bodu č. 6 

IV. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024  

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo PhDr. Mgr. Jozefovi Cvoligovi. Materiál k bodu 

č. 6 je uverejnený na linku: https://dz2be.vucke.sk/. 

Diskusia: bez diskusie 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. Počas prerokovania 6. bodu programu sa 

dostavila na rokovanie Zdravotnej komisie členka MUDr. Galdunová. Predseda komisie 

konštatoval, že z celkového počtu 19 členov komisie je prítomných 9 členov komisie, čo stále 

nie je nadpolovičná väčšina a preto komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

K bodu č. 7 

Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2025 – 2027  

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo PhDr. Mgr. Jozefovi Cvoligovi. Materiál k bodu 

č. 7 je uverejnený na linku: https://dz2be.vucke.sk/. 

Diskusia: bez diskusie 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. Predseda komisie konštatoval, že z 

celkového počtu 19 členov komisie je prítomných 9 členov komisie, čo nie je nadpolovičná 

väčšina a preto komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

K bodu č. 8 

Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 

kraja za rok 2023  

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo Mgr. Kataríne Rosičovej PhD. Materiál k bodu 

č. 8 je uverejnený na linku: https://dz2be.vucke.sk/. 

Diskusia: bez diskusie 

https://dz2be.vucke.sk/
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Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. Predseda komisie konštatoval, že z 

celkového počtu 19 členov komisie je prítomných 9 členov komisie, čo nie je nadpolovičná 

väčšina a preto komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

K bodu č. 9 

Informatívna správa o hodnotení strategických dokumentov „Program hospodárskeho 

rozvoja a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja na roky 2023 – 2027 (s 

výhľadom do roku 2030)“ a „Integrovaná územná stratégia Košického kraja 2022 – 2030“ 

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo Mgr. Kataríne Rosičovej PhD.  Materiál k bodu 

č. 9 je uverejnený na linku: https://dz2be.vucke.sk/. 

Diskusia: bez diskusie 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. Predseda komisie konštatoval, že z 

celkového počtu 19 členov komisie je prítomných 9 členov komisie, čo nie je nadpolovičná 

väčšina a preto komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

K bodu č. 10 

Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

I. polrok 2025  

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo JUDr. Serfözövi, PhD., vedúcemu oddelenia 

zdravotníctva. Materiál k bodu č. 10 je uverejnený na linku: https://dz2be.vucke.sk/. 

Diskusia: bez diskusie 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. Predseda komisie konštatoval, že z 

celkového počtu 19 členov komisie je prítomných 9 členov komisie, čo nie je nadpolovičná 

väčšina a preto komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

K bodu č. 11 

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

I. polrok 2025  

Vyjadrenie: Predseda komisie oboznámil členov komisie s  návrhom plánu úloh na I. polrok 

2025. 

Diskusia: bez diskusie 

Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. Predseda komisie konštatoval, že z 

celkového počtu 19 členov komisie je prítomných 9 členov komisie, čo nie je nadpolovičná 

väčšina a preto komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

K bodu č. 12 

Informácia k pripravovanej dopytovej výzve s názvom: „Modernizácia materiálno-

technického zabezpečenia existujúcich ambulancií špecializovanej ambulantnej 

starostlivosti"  

Vyjadrenie: Predseda komisie odovzdal slovo JUDr. Serfözövi, PhD., vedúcemu oddelenia 

zdravotníctva, ktorý na záver skonštatoval, že všetky informácie týkajúce sa pripravovanej 

výzvy sú len predbežného charakteru a presné podmienky výzvy aktuálne nie sú KSK známe. 

Diskusia: V rámci diskusie vystúpili viacerí členovia komisie MUDr. Vasiľová, MUDr. 

Fulková, MUDr. Sekáč. MUDr. Vasiľová uviedla, že Žilinský a Banskobystrický kraj sú 

prevádzkovatelia zdravotníckych zariadení a opýtala sa, či je aj Košický samosprávny kraj. 

Predseda komisie MUDr. Hojstrič uviedol, že zatiaľ Košický samosprávny kraj nie je 

prevádzkovateľom žiadnych zdravotníckych zariadení. MUDr. Vasiľová sa opýtala, v čom bude 

spočívať zapojenie VÚC v rámci uvedenej výzvy. Na jej otázku odpovedal JUDr. Serfözö, 

PhD., vedúci oddelenia zdravotníctva. 

https://dz2be.vucke.sk/
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MUDr. Sekáč uviedol, že modernizácia by sa mala týkať technického vybavenia, alebo 

diagnostického vybavenia a opýtal sa, či bude možnosť technicky zveľadiť aj samotné 

„Polikliniky“, ktoré sú v správe Košického samosprávneho kraja. Napríklad kúpa nových 

vozíkov pre pacientov, poprípade sa zlepší bezbariérový prístup, poprípade sa zmodernizuje 

výťah.  Taktiež sa opýtal aké riziko môže vzniknúť pre VÚC, ak by danú výzvu podporil. Na 

otázky odpovedal JUDr. Serfözö, PhD., vedúci oddelenia zdravotníctva. JUDr. Palková, 

zástupkyňa riaditeľa Úradu Košického samosprávneho kraja k danej veci uviedla, že nejde 

o Polikliniky v pravom slova zmysle, ide len o budovy, ktoré sú vo vlastníctve Košického 

samosprávneho kraja. V rámci budov bývalých Polikliník sú v nájme rôzny samostatný 

poskytovatelia zdravotnej starostlivosti.  

 

MUDr. Fulková uviedla, žeby ju zaujímalo, koľko ambulancií má šancu uspieť v danej výzve 

vzhľadom na počet špecializovaných a všeobecných ambulancií v Košickom samosprávnom 

kraji. MUDr. Fulková sa opýtala, či podmienky výberu si bude stanovovať sama VÚC, alebo 

Ministerstvo zdravotníctva Slovenskej republiky. Na otázku zodpovedal JUDr. Serfözö, PhD., 

vedúci oddelenia zdravotníctva. MUDr. Fulková uviedla, že v kraji sa nachádzajú aj rôzne 

etniká, a opýtala sa, či sa bude pri výbere ambulancií zohľadňovať aj táto skutočnosť. JUDr. 

Serfözö, PhD., vedúci oddelenia zdravotníctva uviedol, že má záujem, aby to zohľadnené bolo.  

 

MUDr. Sekáč uviedol, že ak VÚC v rámci tejto výzvy bude mať ešte nejaké rokovanie 

s Ministerstvom zdravotníctva Slovenskej republiky, tak by bolo vhodné, aby zástupcovia VÚC 

uviedli, aby v rámci tejto výzvy nebola zbytočná administratívna záťaž pre ambulancie, taktiež 

aby proces nebol zbytočne komplikovaný a  žeby bolo vhodné poukázať na iné krajiny, ktoré 

sú úspešne v rámci výziev aj bez administratívnej záťaže.  

 

Predseda komisie MUDr. Hojstrič uviedol, že víta uvedenú sumu v rámci výzvy a že ho budú 

zaujímať hodnotiace kritéria, na základe ktorých sa budú vyberať špecializované ambulancie.  

 Záver: Komisia nemala k danému bodu pripomienky. Predseda komisie konštatoval, že z 

celkového počtu 19 členov komisie je prítomných 9 členov komisie, čo nie je nadpolovičná 

väčšina a preto komisia nie je uznášaniaschopná. 

 

K bodu č. 13 

Návrhy, podnety a požiadavky 

V rámci tohto bodu sa do diskusie neprihlásil žiaden z členov komisie. 

 

K bodu č. 14 

Rôzne    

Do diskusie sa zapojil predseda Komisie MUDr. Hojstrič, ktorý sa opýtal, či VÚC má 

vypracovanú analýzu chýbajúcich ambulancií špecializovanej zdravotnej starostlivosti 

v konkrétnych regiónoch v rámci Košického samosprávneho kraja a zároveň poznamenal, že 

ak nie, tak by analýzu bolo vhodné vypracovať po regiónoch, nie na celý kraj, pretože zdravotné 

poisťovne majú také analýzy, a však na celý kraj. JUDr. Serfözö, PhD., vedúci oddelenia 

zdravotníctva uviedol, že parametre siete sú nesprávne nastavené, a na základe nich sa zle 

hodnotí situácia.  

 

Predseda komisie MUDr. Hojstrič uviedol, že si myslí, že pre Zdravotnícku Agentúru 

Košického samosprávneho kraja, n.o., ktorú VÚC založila to bude jeden z najpodstatnejších 



dokumentov pre jej činnosť, napríklad presne aká špecializácia chýba v Rožňave. JUDr. 

Serfözö, PhD., vedúci oddelenia zdravotníctva uviedol, žeby to mohla byť 1. úloha 

Zdravotníckej Agentúry Košického samosprávneho kraja, n.o..  

 

MUDr. Fulková poukázala na skutočnosť, že zdravotné poisťovne v rámci pokrytia siete 

ambulancií v kraji sú spokojné, no napríklad v Spišskej Novej Vsi chýba 10 rokov pediatrický 

neurológ a pacienti musia chodiť za odbornosťou do Košíc, kde čakacia doba je aj 6 mesiacov. 

Preto je potrebné poukázať na tieto skutočnosti kompetentným orgánom. 

 

Na záver diskusie JUDr. Serfözö, PhD., vedúci oddelenia zdravotníctva uviedol, že budúci 

týždeň vo štvrtok, 28.11.2024 navštívi Košický samosprávny kraj Minister zdravotníctva SR. 

V rámci stretnutia budú zo strany VÚC prednesené uvedené témy.   

 

K bodu č. 5 

Záver 

Predseda komisie MUDr. Marián Hojstrič konštatoval, že program rokovania komisie bol 

vyčerpaný, poďakoval prítomným za účasť a uviedol, že ďalšie rokovanie komisie sa uskutoční 

podľa Plánu rokovaní komisií Zastupiteľstva KSK na I. polrok 2025 dňa 30.01.2025 štvrtok 

o 13.30 hodine. Plán rokovaní komisií Zastupiteľstva KSK na I. polrok 2025 bude členom 

komisie zaslaný prostredníctvom emailu. 

 

Komisia ukončila svoje rokovanie dňa 21.11.2024 o 14.40 hodine. 

 

 

 

 

 

 

JUDr. Miriam Mikulová 

tajomníčka komisie 

 

MUDr. Marián Hojstrič 

predseda komisie 
 


